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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:792 Försäljningen av Lernia

Riksdagen beslutade 2012 om ett bemyndigande som innebar att regeringen 
helt eller delvis kunde avyttra statens aktier i Lernia. När man nu avyttrade 
aktierna i Lernia avyttrade man hela verksamheten, både den del som handlade 
om bemanningsverksamheten och den del som rör utbildningsverksamheten. Vi 
har tidigare framfört att Lernia kunde vara en viktig aktör när det gäller den 
gröna omställningen och att Lernia borde ha fått ett samhällsuppdrag med 
inriktning på bristyrken där det krävs särskild yrkesutbildning.

Min fråga till finansminister Elisabeth Svantesson är: 

 

Har det gjorts några överväganden om att behålla delar av verksamheten, till 
exempel utbildningsverksamheten, i fortsatt statlig ägo?

………………………………………

Marianne Fundahn (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-14
Besvaras senast
2025-02-26 kl. 12.00


